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Úvodník 

Vážení spoluobčané, 

Přichází krásné období vánočních svátků, svátků poho-
dy a klidu. Nastává nedočkavá doba těšení se na Štědrý 
den a následující krásné chvíle křesťanských svátků, které 
se všichni snažíme prožít ve sváteční náladě. Vánoce slaví 
velká většina lidí, jsou radostí pro děti i rodiče.  Každoroč-
ně si v tomto období přejeme, abychom se všichni zasta-
vili a v klidu prožili pohodové svátky, na jaké se nám vy-
bavují vzpomínky z mládí, ale každý rok je to stejné, stej-
ně uspěchané a hektické. Možná jenom děti, které ještě 
nejsou postiženy vánočním shonem, si žijí svůj vlastní ži-
vot a toužebně očekávají příchod Ježíška, dárků a třeba i 
trochu sněhu. Věřím, že také oni až jednou vyrostou, bu-
dou vzpomínat na své klidné „dětské“ vánoce. Jen jejich 
vnímání bude trochu jiné než naše, ale budou jistě také 
krásné a nezapomenutelné. Jistě by bylo krásné zastavit 
se jak v dávných dobách na besedu u sousedů, najít si 
cestu k přátelům i nepřátelům. Věřím, že u nás na jižní 
Moravě, jsou lidé přece jen trochu vstřícnější a i trochu 
lepší. Věřím, že každý z Vás najde v sobě sílu posunout 
naše vzájemné spolužití kousek dál k tomu lepšímu.  

V letošním roce se zrekonstruovala a vybavila kuchyně 
v mateřské škole, opravila komunikace v Podhajčí, opravil 

další úsek chodníku kolem hlavní silnice, koupilo se  nové 
vozidlo - cisterna pro hasičskou jednotku, herní prvky pro 
kout za poštou, vyčistil a upravil tenisový kurt a byly pro-
vedeny  další drobné ale potřebné práce pro zlepšení pro-
středí pro všechny občany. Celkové náklady na tyto akce 
činily necelých 5 milionů korun. 

Děkuji všem křepickým dobrovolným organizacím za 
práci a společenské akce, které pro nás všechny dělají, a 
všem občanům za vánoční výzdobu domů a předzahrá-
dek. Dětem a kantorům ze základní a mateřské školy za 
připravená vystoupení při adventních nedělích u Vánoční-
ho stromu.  Ať se událo v letošním roce cokoli, je to dnes 
minulost a pro každého je důležitější přítomnost a bu-
doucnost. 

Přeji Vám, milí občané, pevné zdraví, lásku, štěstí a 
pohodu v rodinách nejen nyní o Vánocích, ale i v příštím 
čase. Ať mezi Vámi vládnou ohleduplné sousedské vzta-
hy, vzájemná podpora a pochopení po celý příští rok. 

Toto přání k Vánocům přijměte prosím, vážení obča-
né, nejen ode mne, ale i od všech pracovníku obecního 
úřadu, a ode všech zastupitelů a radních. 

František Hlaváček 
starosta obce  

Motýlková školička 

Ve školičce je živo a veselo. Celé září jsme si hráli na 
zahradě, protože bylo krásné počasí. V říjnu se nám za-
táhlo a ohlásil se podzim. Tři podzimní měsíce už moc 
sluníčka nenabídly a tak jsme dětem a rodičům připravili 
několik akcí. 

Přišla na řadu první akce pro rodiče a děti – dýňová 
stezka. Nebe bylo zatažené a mraky pouštěly hrůzu, ale 

naše děti se nebály ani mraků a dýňových bubáků už vů-
bec ne. Stezku prošly odvážně a vysloužily si sladké od-
měny. Ve školičce máme rádi pohádky a tak jsme si jednu 

pozvali rovnou k nám. Jmenovala se O kůzlátkách a moc 
se nám líbila, hlavně vlk, který stále něco vymýšlel. 

V listopadu jsme se jeli podívat do Židlochovic do parku. 
Barevné stromy ukazovaly, že podzim je v plném proudu 
a přišla se nám také ukázat zvířátka. Velké děti byly na 
návštěvě v knihovně a s paní knihovnicí si povídaly o stra-
šidlech, vypily kouzelný lektvar a málem se naučily i čaro-
vat. První adventní neděle patřila předškolákům. Připravi-
li si pásmo básniček a písniček. Když se rozsvítil strome-
ček, bylo jasné, že vánoce klepou na dveře a všechny děti 
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se na ně moc těší. Písničky a básničky navodily adventní 
čas. Na vánočních dílničkách ve školce se sešlo hodně 
dětí i rodičů. Společně si vyráběli vánoční výzdobu pro 
svůj dům a kdo byl hodně šikovný, nesl si domů celkem   

5 výrobků a to už stojí za to. Paní kuchařky si pro rodiče 
připravily ochutnávku některých pokrmů, které připravují 
dětem a protože se všechno snědlo, myslíme si, že i rodi-
čům chutnalo. Přijelo za námi divadlo s pohádkou O zlo-
bivém andílkovi a všem bylo jasné, že se blíží Mikuláš a 
čert. Mikulášská nadílka proběhla ve veselé náladě. Děti 
si dokonce zahrály koulovanou a postavily si s herci do-

hromady jednoho velkého sněhuláka. Hlavní je, že nikoho 
neodnesl čert, protože jeden tam stále obcházel s pyt-
lem. Také jsme začali jezdit na plavání. Máme za sebou 
čtyři lekce a už teď je jasné, že nám to jde a chceme umět 
plavat. Vůně vanilkového pečiva oznámila příchod vánoc 
do školky a také návštěvu babiček a dědečků. Je to vzác-
ná návštěva a my se na ni vždy velmi těšíme. Rozbalíme 
dárečky pod stromečkem a společně s prarodiči si zazpí-
váme koledy. Babičky a dědečkové se vždy krásně usmí-
vají a společně s námi se těší na vánoční čas prožitý doma 
v rodinném kruhu. 

Končí rok 2016 a každý hodnotí, jaký byl. Pro nás 
úspěšný. Školka je rok od roku modernější a za to vděčí-
me zřizovateli a to je obec Křepice. Moc děkujeme za in-
vestice a pomoc. Bez toho bychom se určitě neobešli. 
Zaměstnancům obce děkujeme za pomoc při běžné údrž-
bě.  

Všem zaměstnancům MŠ děkuji za jejich práci, oběta-
vost, vstřícnost a komunikativnost. 

Děkuji všem za pomoc, kterou věnovali naší školičce. 
Přeji Vám krásné prožití svátků vánočních a do nového 
roku 2017 mnoho zdraví, štěstí a úspěchů v pracovním i 
osobním životě. 

          Kelblová Jana  

U nás ve škole 

Ani jsme se nenadáli a od nového školního roku již 
uběhly tři měsíce. Vůbec jsme nelenili, to můžete  posou-
dit sami. 

V září jsme začali projektovým týdnem etické výchovy. 
Byl zaměřený na důstojnost lidské osoby, úctu k sobě i na 
pozitivní hodnocení druhých. Ke správnému rozjezdu ta-
ké přispěl povedený sportovní den na hřišti. Sportovali 
všichni a své síly měřili například v běhu, skoku z místa, 
hodu do dálky a střelbě ze vzduchovky. Děti ze školní dru-
žiny cvičily na gymnastických míčích a zajely si na kolech 

do Velkých Němčic. Čtvrťáci a páťáci si upevnili znalosti 
v předpisech na dopravním hřišti v Hustopečích. V první a 
druhé třídě proběhly výukové programy na téma Buďme 
kamarádi a Jak se chránit v nebezpečí. Velká pochvala 
patří všem dětem a hlavně rodičům za sběr starého papí-
ru. Posbíralo se 6 330 kg. Na běžeckých závodech ve Vel-
kých Němčicích se umístili naši běžci Nikol Franzlová 3.tř. 

1. místo a Michal Hanák 1.tř. 2. místo. Všechny třídy prů-
běžně navštívily místní knihovnu, aby si s paní knihovnicí 
připomněly zajímavé čtení.  
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V říjnu proběhla na hřišti Drakiáda. Děti si vyzkoušely 
maskování v přírodě. Uskutečnilo se školní kolo v soutěži 
Bible a my. Svoji paměť si každý mohl procvičit v zapa-
matování dopravních značek. K Mezinárodnímu dnu seni-
orů jsme našim babičkám a dědečkům zarecitovali 
v obecním rozhlasu a předali jim námi vyrobená přáníčka. 
Na charitativní sbírku Život dětem jsme vybrali celkem 
2515,- Kč. Pokračoval týdenní projekt etické výchovy na 

téma tvořivost a iniciativa, řešení problémů, vyjadřování 
a komunikace citů. Třeťáci a čtvrťáci absolvovali  výukový 
program Jak se stát dobrým kamarádem. V Běhu nikolčic-
kými stráněmi naši běžci vybojovali - Oliver List 3.tř. 
bronz, Michal Hanák 1.tř. a Klára Eliášová 5.tř. stříbro.  

Začali jsme si dopisovat ze slovenskou školou 
z Turčianských Teplic. Vyrobili a zaslali jsme si vzájemně 
záložky do knížky pro každého a těšíme se na další spolu-
práci. Děti ze školní družiny se zájmem navštívily kino ve 
Velkých Němčicích. V listopadu proběhl projektový týden 
etické výchovy na téma empatie, asertivita, reálné a zob-
razené vzory, vzájemná pomoc, dělení se, přátelství, spo-
lupráce. Zahájili jsme nácvik adventního vystoupení a 
přípravu výrobků na vánoční jarmark.  V okresním kole 
soutěže Bible a my se umístila žákyně 4. třídy Lenka Horá-

ková na 2. místě. Odvážní soutěžící si ve škole vyzkoušeli 
běh do schodů. Nejlepší šplhavci na tyči v soutěži i pro 
okolní školy, Křepická veverka, vybojovali pěkná místa ve 
své kategorii. 3. místo - Anička Papežová 1.tř., Julie Hla-
váčková 2.tř., Patrik Beck 4.tř., Jan Pokorný 5.tř.   1. místo 
- Nikol Franzlová 3.tř. a také Marek Andrlík 2.tř. Na tvoři-
vé dílničce jsme si vyráběli panenky z kukuřičného šustí, 
které nás pěkně naladily na přicházející vánoční čas. 
Mikulášský, andělský nebo čertovský den si každý prožil 
podle svého převlečení během celého dne. Nechyběla ani 
promenáda převleků, soutěže a tancování. Pokračovalo 
se ve školní družině, kde děti připravily pohoštění a diva-
dýlko pro své rodiče, babičky nebo dědečky. Na netradič-
ních třídních schůzkách děti ukázaly rodičům, jak jsou 
šikovné a jak pracují ve vyučovacích hodinách. Součástí 
schůzek ve čtvrtém a pátém ročníku byl program na téma 
Jak mít hezké vztahy v rodině, který vedla lektorka paní 
Eliška Krmelová. A protože děti pod vedením učitelek 
poctivě nacvičovaly, předvedly třetí adventní neděli u 
vánočního stromu hezké vystoupení.  Všem přeji krásné a 
pohodové Vánoce  

Dana Zimmermannová 

 

Máme tu poslední dny roku 2016 a já bych ráda vyjád-
řila uznání a poděkování všem zaměstnancům školy za 
jejich obětavou a nadstandardní práci, kterou vždy vyko-
návají svědomitě a odpovědně. 

Jménem všech zaměstnanců školy děkuji také všem 
zastupitelům, zaměstnancům obce, rodičům a všem příz-
nivcům za podporu a pomoc.  

Již brzy budeme psát rok 2017 a já věřím, že bude klid-
ný, pohodový a úspěšný. Přeji všem spoluobčanům krás-
né vánoční svátky plné radosti, štěstí a lásky a do nového 
roku vykročme s optimismem. 

Marcela Fialová 

Adventní čas v základní a mateřské škole Nikolčice 

Adventní čas, který právě prožíváme, je časem zasta-
vení a zamyšlení. Dovolte mi, abych úvod mého adventní-
ho příspěvku věnovala krátkému shrnutí naší práce a po-
děkování.  

V naší škole za poslední roky nastala spousta podstat-
ných změn, které nás velmi těší. Počet žáků se pohybuje 
mezi 147 - 152. Těší a zavazuje nás důvěra rodičů v naši 
školu. Před několika lety bychom neuvažovali o rozšíře-
ných a zvelebených prostorách, o nových učebnách, šat-
ních prostorách, vybavení prostor v hale školy, moderni-
zací tříd a jiné. Dalo by se toho vyjmenovat ještě mno-
hem víc. Na prahu nového roku 2017 se opět chystáme 
na další kroky v rámci zlepšení školního klimatu, aby se 
žáci mohli vzdělávat v moderní, klidné, přátelské škole, 
s porozuměním a láskou učitelů a ostatních zaměstnanců. 

Škola bude od 1.2.2016 realizovat projekt „Výzva 22“, a 
to po dobu dvou let. 

Jestli dovolíte, malé osobní vyjádření. Když sedím bě-
hem dopoledne ve své kanceláři, slyším, jak škola žije. A 
to mě naplňuje spokojeností. V jedné části školy se ze tříd 
ozývá zpívání, tam zase angličtina, z tělocvičny slyším píš-
ťalku, odpoledne žáci pracují v kroužcích, v dílničkách, 
cvičné kuchyňce a v keramické dílně vyrábí krásné výrob-
ky. V tomto období se nejmladší prvňáčci seznamují se 
Slabikářem a celá škola žije předvánoční tématikou, při-
pravuje se na nejkrásnější svátky roku, na Vánoce. Žáci 
pracují naplno i v žákovském parlamentu, nachází k sobě 
cestu, učí se být tolerantní, ohleduplní, laskaví, organizují 
své nápady, prožívají společně chvíle, předávají svoje zku-
šenosti spolužákům. Učitelé společně se žáky se zapojují 
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do různých aktivit, snaží se vytvářet společně klidné škol-
ní zázemí, pilně se připravují na blížící se ukončení první-
ho pololetí školního roku. Není právě toto ta pravá škola 
pro život?  

Sám člověk nezmůže nic, nebo jen velmi málo.  Chci 
na tomto místě poděkovat všem svým kolegům za práci s 
dětmi, za nové myšlenky, ochotu pracovat v týmu, dělit 
se o své nápady a nebát se nových věcí.  Naším velkým 
cílem je zajistit vysokou kvalitu výuky a zároveň klidné 
prostředí. Věřím, že se nám to podaří. Na stejném místě 
bych chtěla velmi poděkovat starostovi obce a celému 
zastupitelstvu, rodičům a veřejnosti za podporu naší prá-

ce a za důvěru.  

Vedení školy také děkuje ženám z babských hodů 
z Nikolčic za poskytnutí věcných darů škole a školce. Ženy 
věnovaly v tento adventní čas žákům a dětem vánoční 
stromečky včetně osvětlení, které jim zpříjemní vstup do 
školy a školky. Moc děkujeme! 

Na závěr přeji žákům a pedagogům klidné prožití vá-
nočních prázdnin (23.12.2016 - 2.1.2017) a vám za všech-
ny děti, žáky a zaměstnance ZŠ a MŠ Nikolčice přeji spo-
kojené Vánoce a úspěšný nový rok 2017.   

Mgr. Jitka Gebauerová, ředitelka školy  

Zdraví Klubíčko! 

Dopisy pro Ježíška děti už napsaly, maminky se posta-
raly o domov provoněný vůní vánočního cukroví, tatínek 
připravil kapra na štědrovečerní večeři. 

Už nic nechybí k tomu, aby nastal dětmi ten dlouho 
očekávaný večer, kdy se jim rozzáří oči radostí a nás za-
hřeje u srdíčka ten krásný pocit štěstí. 

Vánoce jsou tady a rok 2016 se blíží ke svému konci. 
To je ta doba, kdy se ohlédneme zpět a přemýšlíme o 
tom co se tento rok podařilo a co by mohlo být lepší. I my 
v Klubíčku se ohlížíme zpět a těší nás účast a ohlasy na 
naše akce, protože to je ten pravý důvod Klubíčka. Děku-
jeme! 

Přejeme všem požehnané vánoční svátky, prožité 
v pohodě v kruhu svých nejbližších.  

Do nového roku 2017 všem zdraví, lásku, spokojenost, 
štěstí.  

Přidáváme pozvání na Masopustní průvod v sobotu 
25.2.2017.  

Maminky  

 

 

 

KULIČKY MARLENKA 

Těsto: 
500g hladké mouky 
2 vejce 
2 čajové lžíce jedlé sody 
100g změklého másla 
4 polévkové lžíce medu  
200g moučkového cukru 

Krém: 
1 karamelové kondenzované mléko (Salko karamel) 
1 máslo 

Postup přípravy: 
Z těsta uděláme beztvaré placky a upečete na 180°C asi 
10 minut a necháme zchladnout. Mezitím si uděláme 
krém z 1 másla (změklého) a z 1 karamelového kondenzo-
vaného mléka. Zchladlé těsto rozdrtíme na jemné dro-
bečky. Doporučuji placky nalámat  a rozmixovat. Trochu 
drobečků si odložíme stranou na obalení kuliček. 
Teď si v míse smícháme krém a drobky z placek, vypracu-
jeme z nich hmotu, kterou dáme na 2 hodiny odpočinout 
do lednice (kuličky se budou lépe tvarovat). Po dvou ho-
dinách vyndáme těsto z lednice a už jen vytvarujeme ku-
ličky, které obalujeme v drobečcích. 
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Rok se s rokem sešel a opět tu máme Vánoce, svátky 
klidu, míru a lásky. Tímto bychom Vám chtěli popřát pří-
jemné a klidné prožití těchto svátků a mnoho štěstí do 
nového roku 2017. 

V letošním roce se jako již tradičně v našem sboru 
mnoho událo. V lednu jsme uspořádali tradiční Hasičský 
ples a sešli jsme se na výroční schůzi. V březnu jsme si 
společně pochutnali na zabíjačkových hodech, v dubnu 
jsme uspořádali sběr starého železa a autobaterií. Tímto 
bychom chtěli poděkovat všem, kteří nám přispěli. 
V dubnu jsme se také sešli na pouti ke sv. Floriánu U Sva-
té, kde nám pan starosta slavnostně předal a pan farář 
požehnal naši novou cisternu.  

V červnu jsme se účastnili dětského dne v Nikolčicích a 
následně jsme ve spolupráci s MC Klubíčko organizovali i 
den dětí v Křepicích. Během léta jsme trénovali, ať už cvi-
čení první pomoci, tak i požární sport. V září jsme se sešli 
na Netradiční hasičské olympiádě a společně si zasoutěži-
li. Během října proběhlo cvičení s tématem požár uzavře-
né budovy a vyproštění osoby v areálu křepického JZD. 
Následovalo i prověřovací cvičení se stejným tématem. 
Děkujeme za propůjčení budovy bývalé porodny, jejíž 
využití bylo velmi přínosné pro celou jednotku.  

Od října byla opět zahájena činnost kroužku Malý 
hasič. Tento kroužek navštěvuje celkem 23 dětí z 1. - 4. 
třídy zdejší ZŠ. Každé úterý se setkáváme v hasičce a se-
znamujeme děti s prací, kterou vykonává zásahová jed-
notka. Děti se měly možnost naučit hasičské značky, pou-
žívání hasičské techniky a také si vyzkoušely poskytnutí 
první pomoci. Během roku jsme také provedli drobné 
úpravy v budově a před budovou.  

Během listopadu probíhala sbírka hraček pro děti 
z Fakultní dětské nemocnice Brno, které jsou hospitalizo-
vané na odděle-
ní dětské onko-
logie a chirurgie 
- traumatologie. 
Všem, kteří do 
sbírky přispěli, 
bychom touto 
formou chtěli 
poděkovat.  

Výbor sboru 
dobrovolných 
hasičů také dě-
kuje všem svým 
členům za celo-
roční pomoc při 
pořádání akcí a 
rovněž  všem 
občanům, kteří 
naše akce na-
vštěvují a baví se 
s námi. Tímto 
bychom vás také 
rádi pozvali na 
Hasičský ples, 
který se bude konat v sobotu 14. ledna. Během vánoč-
ních svátků a na Nový rok Vás naši členové přijdou osob-
ně pozvat a popřát vám vše nejlepší v novém roce. 

Výbor SDH 

Sbor dobrovolných hasičů Křepice 

TJ Sokol Křepice 

Podzimní část fotbalové soutěže nevyšla našim muž-
stvům zrovna nejlépe. Takřka jako přes kopírák se u A 
mužstva opakovala situace z předešlého roku. V úvodu 
několik vyhraných utkání a umístění na předních místech 
tabulky. Poté série proher a propadání se na dno, od kte-
rého nás zachránil bodový zisk v závěru soutěže. 

V Miloticích jsme vyhráli poločas šťastným gólem 1:0. 
Ve druhé polovině nám však domácí předvedli, proč jsou 
na čele tabulky. A tak jsme si kromě nelichotivého skóre 
1:3 odváželi i červenou kartu. Na křepické půdě jsme 
podlehli i poslednímu družstvu soutěže Hovoranům 0:1. 
Derby v Nikolčicích nám také žádný bodík nepřineslo. 
Začali jsme dobře a ujali se vedení 1:0. S přibývajícím ča-
sem však jakoby našim borcům začaly docházet síly a tak 
iniciativu přebrali domácí. Ještě do poločasu srovnali na 
1:1. Další gól na sebe nenechal dlouho čekat a toto těsné 
vítězství 2:1 nikolčickým pomohlo k postupnému 

zmrtvýchvstání. Ti až v závěru sezóny doháněli bodové 
ztráty, ale nakonec jim to stačilo k tomu, aby nás v tabul-
ce přeskočili. Ani domácí prostředí nám nebylo nic platné 
v boji s Uhřicemi. Prohrávali jsme již 0:4 a vypadalo to na 
pěkný debakl. V závěru střetnutí však hosté pustili otěže 
a povolili nám vstřelit čestnou branku na 1:4. Jako vyda-
řené utkání s nešťastným koncem lze označit dění ve Va-
cenovicích. Papírově silnějšího soupeře jsme přehrávali 
1:0 a poté 2:1. Rozuzlení však přišlo až na samotném kon-
ci. Nejdříve nás rozhodčí obdarovali červenou kartou a 
poté se dlouze radili, jestli nařídí penaltu. Došlo 
k nejhoršímu a tak v devadesáté minutě domácí srovnali 
na 2:2. Na dlouho očekávané vítězství si naši fanoušci 
museli počkat až do příjezdu Hroznové Lhoty. Toto střet-
nutí nám konečně přineslo plný bodový zisk za výhru 2:1. 
Bohužel to byla poslední vlaštovka v této sezóně. 
V Kněždubu se naděje na dobrý výsledek rozplynuly již ve 
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třicáté minutě. Za faul obdržel náš brankář červenou kar-
tu a z následující penalty se domácí ujali vedení 1:0. Zby-
tek střetnutí byl jenom snahou prohrát co nejméně. Ko-
nečný verdikt zněl 3:0 pro domácí. 

Ani B mužstvo nenahrálo ve zbývajících utkáních pod-
zimu mnoho bodů. Z Hustopečí si odváželo brankový 
nášup 0:5. Před domácím publikem jsme silnějším Staro-
vicím odolávali, co to jen šlo. V úvodu druhého poločasu 
však sudí proti nám nařídil penaltu a starovický exekutor 
se nemýlil. Než se naši hráči  vzpamatovali, prohrávali již 
0:3. Tento nepříznivý stav jsme dokázali pouze upravit na 
1:3. Mnohem lépe se vyvíjelo vzájemné měření sil 
v Horních Bojanovicích. Dlouho jsme bránili jednobranko-
vé vedení. Bojanovičtí však pět minut před koncem doká-
zali srovnat na konečných 1:1. V posledním domácím 
střetnutí, proti béčku Nosislavi, se vyznamenal náš bran-
kář. Statečně likvidoval nájezdy nosislavských útočníků, 
kterým se ho podařilo překonat až v samotném závěru. 
Naše předchozí dvě trefy do černého však znamenaly 
toužebně očekávané vítězství 2:1. V Divákách jsme 
v úvodu zápasu nevyužili několik dobrých příležitostí a tak 
se slova ujali domácí. Ti dovedli mnohem lépe potrestat 
naše chyby a prohra 1:4 byla snad až příliš krutá. Asi nej-
lepší výkon jsme předvedli v derby s Velkými Němčicemi. 
Domácí posílení o navrátilce z vyšší soutěže Jakuba Šaba-
tu, se jeho zásluhou dostali do vedení. Nepříznivý stav 
však naši hráči dvěma rychle vstřelenými brankami doká-
zali otočit ve svůj prospěch. Nešťastná penalta ve druhé 

půli však znamenala nerozhodný výsledek 2:2. 

Svá mistrovská utkání ukončili také naši nejmenší zá-
stupci, kterými jsou hráči starší přípravky a mladší žáci. 
Těm se již podařilo porazit své vrstevníky z Nosislavi 2:1. 
Malí fotbalisté starší přípravky na svoje první vítězství 
teprve čekají. 

Po podzimu je postavení mužstev následující: 

První kulturní akcí v nadcházejícím roce, pořádanou TJ 
Sokol, bude „Maškarní ples“, který se uskuteční 4. března 
2017. O dobrou náladu se postará dechová hudba Vonič-
ka. Srdečně zveme příznivce sportu i všechny občany. 
Přijďte se pobavit a současně podpořit sportovní dění 
v obci. 

Výbor TJ zve všechny své členy na Výroční členskou 
schůzi, která se bude konat ve Spolkovém domě (bývalé 
kino) 29. ledna 2017 ve 14 hodin. 

Děkujeme všem členům i příznivcům za dosavadní 
práci a přejeme mnoho krásných, sportovních zážitků 
v novém roce. Poděkování patří také našim sponzorům za 
příspěvky, které nám pomáhají udržet sportovní areál i 
úroveň fotbalu na patřičné úrovni. 

Za výbor TJ Ing. Jindřich Otřísal  

9.  A mužstvo            13   4   2   7   18 : 27     14 bodů    

8.  B mužstvo            10   2   2   6   11 : 32        8 bodů 

Oddíl stolního tenisu 

Novou sezónu 2016 -2017, kterou stolní tenisté zaháji-
li začátkem října, doprovázely od samého začátku pro-
blémy s nedostatkem hráčů. Před zahájením soutěží se 
k registraci přihlásilo 17 hráčů, ale v prvních čtyřech zápa-
sech nastoupilo jen 10 hráčů, což je za 3 čtyřčlenná druž-
stva málo. Navíc po náhlém úmrtí Vladimíra Vítka, hráče 
„A“ družstva, se musely upravit soupisky „A“ družstva a 
„B“ družstva, takže v Céčku zůstali jen dva hráči, proto 
jsme po čtvrtém kole „C“ družstvo odhlásili. 

A družstvo v krajské soutěži II. třídy hraje v sestavě 
Pokorný, Zástěra, Sedláček a Roman Maška. Hráčům se 

v soutěži vůbec nedaří. Zvítězili pouze v prvním utkání 
s nováčkem soutěže, jinak ostatní výsledky odpovídají 
tréninkové morálce. Před posledním utkáním první polo-
viny je družstvo na  10. místě tabulky. 

B družstvo v okresním přeboru I. třídy hraje v sestavě 
Pavel Novotný, Radek Papež a hráči Céčka Jiří Strouhal, 
Jakub Rubeš, Jan Papež a Broněk Gojdič. Také Béčko je na 
tom v tabulce podobně jako Áčko. Zvítězilo také pouze 
v prvním kole s nováčkem soutěže. Družstvo je v tabulce 
na předposledním místě. 

Za stolní tenis Jan Papež 

Kynologický klub Křepice v roce 2016 

Tento rok byl pro členy KK významný, neboť jsme spo-
lečně mohli oslavit již 40 let od jeho založení. V návaznos-
ti na toto jubileum uspořádali členové KK 18.6. dětský 
den, aby mohli představit dětem i jejich rodičům prostře-
dí kynologického areálu i umění pejsků a jejich majitelů, 
kteří KK navštěvují. Zakládající i současní členové se pak 
společně setkali 10.9., kdy se v rámci přichystaného pose-
zení zavzpomínalo na staré časy, diskutovalo se o součas-

nosti i plánech do budoucna. Všichni si rádi prolistovali 
kroniku klubu, kterou poctivě vede jeden ze zakládajících 
členů Tomáš Strouhal. 

Během celého roku se na ploše KK vystřídalo mnoho 
různorodých akcí. Jako každý rok pořádali členové zkouš-
ky dle národního i mezinárodního zkušebního řádu. Ze 
členů KK úspěšně složili nové zkoušky Tomáš Strouhal, 
David Bílek, Jana Zavadilová, Ivana Tomková a Kateřina 



 

 

Křepický zpravodaj | číslo 4-2016 

8 

Ruská. Na zkoušky se svými psy přijeli také kynologové ze 
širokého okolí, kteří si akce pořádané naším KK velmi ob-
líbili pro pohodovou atmosféru a dobrou organizaci. 

Stejně jako v loňském roce i letos pokračovala spolu-
práce KK s Kynologickou záchrannou jednotkou. Díky ní 
se uskutečnil společný trénink v březnu a záchranáři navíc 
využili i terény v okolí Křepic na pachové práce. 

Tradicí se již stává výstava Křepický voříšek, kterou 
letos na 3.9. opět výborně připravila Miroslava Vráblíko-
vá. I v tomto roce se sjelo velké množství účastníků z blíz-
ka i z daleka, kteří přišli předvést svého psího miláčka. 

Průběžně po celý rok také pokračují kurzy poslušnosti 
pod vedením Jany Zavadilové, stejně jako obrany na figu-
ranta Martina Skřenka. O nich, stejně jako o dalším dění v 
klubu je možné získat informace na webových stránkách 

www.kk-krepice.webnode.cz nebo na Facebooku. 

Díky příspěvkům od obce se letos podařilo zakoupit 
novou sadu maket na obrany a další pracovní a výcvikové 
pomůcky. Průběžně také probíhá údržba areálu, v rámci 
brigád se opravoval plot, překážky pro psy a renovovaly 
se klubovny. 

I v příštím roce čeká KK bohatý program. Opět máme 
zažádáno o pořádání zkoušek, v plánu jsou společenské 
akce i Křepický voříšek. V rámci spolupráce s kynology 
záchranáři se připravují stopy pro zkoušky záchranných 
psů podle regulí mezinárodní organizace IRO. 

Nezbývá než doufat, že nový rok bude minimálně stej-
ně tak úspěšný, jako ten letošní. 

Jana Zavadilová  

Zahrádkáři v roce 2016  

   S blížícím se koncem roku 2016 mi dovolte, abych 
vás, vážení občané, seznámil s tím, jak se naši členové 
podílejí na veřejném dění v naší obci. 

Dlouholetou tradicí je, jak všichni víme, naše největší 
akce začátkem roku a to je výstava vín. Ta letošní byla 
rozšířena o nesoutěžní přehlídku autentických vín, kterou 
zorganizoval a řídil ing. Karel Koždoň. Tato vína mají svůj 
specifický způsob výroby, který začíná už ve vinici, pokra-
čuje zpracováním hroznů a také ve sklepě při číření a 
ošetřování. Účastníci měli možnost si toto víno porovnat 
se vzorky soutěžními. Nabídka těchto vzorků vín určitě 
přispěla ke zpestření výstavy a touto cestou bych chtěl 
organizátorovi ještě jednou poděkovat. 

Dubnový zájezd do zahradnického centra Floria Kro-
měříž se už také stává tradicí. Nově vybudovaný areál 
nabízí velký sortiment zahrádkářských potřeb pro dílnu, 
dům i zahradu. Letošní zájezd byl téměř obsazen našimi 
občany. Je škoda, že se účastní málo našich členů.  

Letní ochutnávku vín jsme připravili na srpnovou sobo-
tu, týden před hody. Více než 100 vzorků vín nám poskytli 
naši vinaři, vinaři z Klobouk a Uherčic, firma ZNOVÍN i ro-
dinné vinařství Marka Štýbla - MORAVIA VITIS. Všem patří 
dík. Občerstvení zajišťoval vedoucí obecního hostince 
Lukáš Bílek a když přijela cimbálová muzika PRIMÁŠ 
z Boleradic, bylo o zábavný večer plný písniček postaráno. 

Po dvouleté přestávce z důvodu nepříznivých klimatic-
kých podmínek jsme  opět uspořádali výstavu ovoce a 
zeleniny, ovocných a okrasných dřevin. Tato přehlídka 
zahrádkářských výpěstků proběhla v polovině září 
v útulném prostředí spolkového domu. Více než 100 ex-
ponátů, velice vkusné aranžmá paní Ivany Jelínkové posu-
nulo výstavu na patřičnou úroveň. Prohlídnout si ji přišlo 
asi 80 občanů a velice milé bylo, že základní škola využila 
pozvání zahrádkářů a zařadila do svého učebního plánu 
návštěvu této výstavy. Je třeba poděkovat všem za doda-

né ovoce, zeleninu a okrasné dřeviny i členům za přípravu 
této akce. 

Koncem listopadu jsme pozvali naše občany na další 
Posezení u cimbálu. Zahrát nám přijela naše nejoblíbeněj-
ší cimbálová muzika LONGA pod vedením paní Jany Žilko-
vé.  I když přišlo méně milovníků dobrého vína a cimbálo-
vé muziky, známé písničky a kvalitní vzorky rozproudily 
příjemnou zábavu, která vydržela až do půlnoci. 

Dalším úkolem bylo zastřešení historického lisu. Něko-
lik spolehlivých členů ve spolupráci se zaměstnanci obce 
vykopalo a zabudovalo kovové patky. Kostru sestavil pan 
Vintrlík Vlastimil, střechu pak dokončil pan Zach Tomáš. 
Všem patří poděkování. Toto místo však bude potřebovat 
stálou údržbu ve spolupráci s vedením naší obce, protože 
symbolizuje vinařství v našem regionu.  

Na 29.12. připravujeme besedu o víně při víně do sálu 
spolkového domu. Začátek je v 17,00 hodin, 1 vzorek - 1 
sedmička. Zveme všechny křepické vinaře. 

Naše organizace si už delší dobu udržuje kolem stovky 
členů, kteří nás podporují členskými příspěvky.  Ne všich-
ni se však aktivně podílejí na naší spolkové činnosti nebo 
si udržují své zahrádky tak, aby neškodili sousedním uži-
vatelům. Také drobná oprava oplocení našich osad proti 
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okusu zvěří nebo krádežím by měla patřit k ošetřování 
zahrádek. To bychom se měli snažit zlepšovat.  Noví mla-
dí členové snad dávají záruky toho, že zahrádky 
v osadách nebudou ladem a organizace se bude i nadále 
významným způsobem podílet na kulturně-společenském 
životě v naší obci. 

Závěrem děkuji jménem všech zahrádkářů vedení ob-
ce za podporu naší organizace, kronikářce paní Dobrovol-

né za zapisování naší činnosti do kroniky, paní Rubešové 
za pravidelnou měsíční úpravu naší vývěsky před obec-
ním úřadem a všem členům, kteří jsou ochotni věnovat 
část svého volného času naší organizaci. 

Přeji všem příjemné prožití svátků vánočních, štěstí, 
zdraví a pohodu v roce 2017. 

za ZO ČZS Vintrlík Antonín  

Jesličky ve výtvarném umění  

Z prvních staletí se nám zachovaly sarkofágy, na kte-
rých najdeme vůbec první vyobrazení jesliček. Tady vidí-
me Ježíška v jesličkách a Ježíšek je na těchto obrazech 
úplně sám. Nejstarší obrazy jesliček jsou tedy bez Marie, 
bez Josefa, bez zvířátek, vidíme jenom Ježíška. Ježíšek je 
přitom tak důkladně zavinutý do plenek, že mu vykukuje 
jenom hlava. Jesličky vypadají jako hrob, Jezulátko spíše 
připomíná zavinutou mumii. Tyto první jesličky nám tedy 
ukazují to, proč Ježíš přišel - aby zemřel, aby se za nás 
obětoval, aby nás zachránil. O něco později, ve čtvrtém 
století jsou jesličky přikryté oltářním plátnem a mají tvar 
kamenného oltáře. To jsou tedy první obrazy jesliček - 
Ježíšek je sám. 

Jako další v pořadí se objevuje oslík a volek. A protože 
církevní otcové měli rádi symbolické výklady, vysvětluje 
svatý Řehoř Naziánský, že tato zvířátka představují Židy a 
pohany. Volek představuje židovský národ, který nesl tíhu 
zákona, a oslík zase představuje pohany, kteří nesou tíhu 
modloslužby. 

Teprve potom se začínají objevovat na obrazech jesli-
ček lidé. Maria v těch dřívějších vyobrazeních stojí hodně 
stranou. Díky rostoucí mariánské úctě se ale Maria na 
obrazech začíná k jesličkám přibližovat. To, že se Maria 
původně odvrací od jesliček, vysvětlují odborníci tak, že 
má v sobě předtuchu utrpení svého syna. Asi od 10. stole-
tí začíná převládat obraz Panny Marie, která dává najevo 

svůj cit, a která je už blízko u jesliček. Z této doby pochází 
např. obrazy, kdy Maria přikrývá Ježíška nebo kdy ho líbá. 
Jindy ho bere z jeslí do náruče, nebo dokonce pozoruje, 
jak porodní babičky umývají malé nemluvňátko. Nechybí 
ani obrazy koupaní narozeného Ježíška. Scéna koupání 
Ježíška má však ještě jiný význam - je to důkaz toho, že 
Spasitel je zároveň i pravý člověk. I on se potřebuje vy-
koupat. 

A nakonec se tyto obrazy rozšiřují a začínají vyprávět 
další biblický příběh o narození Mesiáše. Na rámech ikon 
se tak začínají umisťovat tři králové, vraždění betlém-
ských neviňátek, útěk do Egypta a další. Díky mystikům 
potom také můžeme vidět obrazy, kde všichni zúčastnění 
klečí před jeslemi, protože narozený Mesiáš si zaslouží, 
abychom se mu klaněli. 

Jak tedy vidíme, je u obrazů jesliček možné pozorovat 
vývoj, který je přirozený. Na začátku jsou pouze samotné 
jesličky s Ježíškem. Tyto jesličky mají za cíl poukázat na 
božskou důstojnost a božský původ dítěte. Narozený Ježíš 
je skutečně Boží Syn. Později se objevují kolem jesliček 
lidé - tyto jesličky nám zase připomínají, že tento naroze-
ný Mesiáš přišel pro všechny lidi. A nakonec jsou to obra-
zy, kdy se všichni sklání nad Ježíškem a klanějí se mu. 

Požehnané a milostiplné svátky vánoční Vám přeje  
P. Petr Havlát. 

Z Kroniky Ferdinanda Böhma 21 

Kněží, kteří působili v Křepicích od roku 1784 

První duchovní správce P. Josef Mikulovský farářoval 
v Křepicích do 7. září 1804, kdy zemřel na „nervovou zim-
nici“. Pochován byl ve zdejší obci. 

Po něm se stal farářem P. Martin Veselý, který přišel 
do obce 13. prosince 1804 z Bošovic. Tento utrpěl za 
francouzské invaze v roce 1805 na svém majetku velikou 
škodu a musel před zběsilostí lůzy z fary utéci. Potom 
v roce 1809 za druhého francouzského vpádu opět tak 
byl postižen. Podle domněnky všech prý utrpěné příkoří a 
špatné zacházení zavinilo jeho chorobu, na kterou téhož 
roku v září zemřel. Byl také zde v Křepicích pochován. 

Po něm se stal u nás v Křepicích farářem P. František 
Grim, jenž přišel z Moutnic. Zde nastoupil svoji činnost 
29.12.1809. Byl kněz řádu Kapucínského a 9 roků sloužil 
jako vojenský kněz v Brně a jako duchovní správce vojen-
ské garnisonní nemocnice v Obřanech u Brna. Do Křepic 
k němu až z daleka jezdili nemocní nebo úrazem postižení 
lidé a on jim nezištně pomáhal a často prý se zdarem. 
Když mu bylo 86 roků, teprve zažádal o přeložení do vý-
služby. Od jeho Veličenstva císaře pána obdržel prý plné 
výslužné, tj. 300 zlatých a odstěhoval se do Hustopečí. 

Jeho nástupcem se stal P. Josef Fetter z Pohořelic ve 
funkci administrátora. Nový farář přišel do Křepic už 
v roce 1825. P. František Grim odešel z Křepic do Husto-
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pečí 22.11.1822. 

Novým farářem se stal po administrátorovi  Fetterovi  
P. Václav Havránek, který byl k nám přeložen z Horních 
Bojanovic. Po něm pak následovali: Roku 1830 Václav 
Petrů, který zůstal v Křepicích do roku 1837, pak následo-
val P. František Veyvoda roku  1849, pak P. Josef Malíček 
z Moravské Prus roku 1850, pak P. Antonín Vlach, který 
přišel z Benetic a v roce 1867 jako administrátor P. Jan 
Mikulec.  

Ještě téhož roku pak nastoupil nový farář P. Karel 
Drobný, jenž přišle z Dačic. Tento si vzal za kuchařku na 
faru místní evangeličku, jakousi Střelskou, která byla prý 
vzhledná ženská. To však způsobilo mezi farníky takové 
pohoršení, že občané dělali faráři v noci v opilosti výstupy 
před farou. Když se poměry mezi farářem a věřícími stále 
zhoršovaly, musel P. Drobný opustit farnost nedobrovol-
ně. 

Jeho nástupce P. Gotthard Frieb byl naopak velmi oblí-
ben. Byl v Křepicích až do roku 1875 do příchodu nového 
faráře. P. Jana Novotného. Mezi P. Novotným a obcí 
vznikly spory, z nichž ten, který se týkal  zásobování vo-
dou, způsobil, že farář po marném dožadování, aby obec 
na faru, kde ve studni žádná voda nebyla, tuto mu od 
Točky dovážela, faru opustil.  Biskupská konzistoř v Brně 
vzhledem k umíněnosti obecního zastupitelstva ve věci 
dovážky vody na faru však místo neobsazovala novým 
farářem, i když P. Novotnému dala jiné farářské místo.    
A tak celou řadu roků byly Křepice bez duchovní správy. 
Vyřizoval ji pan farář z Nikolčic. 

Teprve v roce 1883 byl do Křepic ustanoven nový farář 
P. Josef Načeradský. Stalo se tak poté, když spor 

s farářem Novotným byl urovnán. Obec se totiž zavázala, 
že místo vození vody do farské studně daruje faře poze-
mek Strejček a fara si bude vodu vozit sama. Teprve po-
tom farář Novotný s vypsáním místa faráře souhlasil a 
konzistoř pak místo vypsala a obsadila farářem Načerad-
ským. Ten byl již pokročilého věku a byl natolik citově 
založený, že každé kázání proplakal. Bohoslužby prý 
z důvodu jeho pláče trvaly vždy příliš dlouho. 

Po něm zase naopak Jeho nástupce byla osobnost 
světsky založená. Byl jím Petr Doležal, který odešel brzy 
na bohatou faru do Rouchovan. 

Po něm byl jeho nástupce P. Drbušek, který 
v Křepicích zemřel a zde také je pochován. To bylo v roce 
1889. Jeho nástupcem se stal P. František Klíma, dobrý 
kazatel, literárně činný po stránce duchovního tisku, cvi-
čitel starých kostelních písní, milovník ovocného stromo-
ví, jenž nabádal farníky k vysazování hrušek na návsi. Byl 
to člověk s mnoha zájmy. Odešel do Slavonic. 

Jeho nástupce P. Hlavička byl administrátorem. Vystří-
dal ho v roce 1897 farář Jan Maňoušek, který za své 37le-
té činnosti vtiskl  obci svůj ráz. Byl rodákem z Doubravice 
u Rájce, narodil se 21.1.1859. Za výbornou činnost 
v duchovní správě byl jmenován konzistoriálním radou a 
auditorem. Byl také biskupským radou. Zemřel po dožití 
se 50letí svých primicií na odpočinku, zemřel 18.10.1936.  
Padesátileté jubileum kněžství měl v roce 1935. Je pocho-
ván v hrobce na zdejším hřbitově pod hlavním křížem. 
(Pokračování příště) 

Z Kroniky Ferdinanda Böhma vybrala kronikářka  
Jaroslava Dobrovolná  

Betlém v křepickém kostele 

Je prosinec a blíží se Vánoce. Většina z vás navštíví náš kostel a s dojetím se také zastaví před vystaveným Betlé-
mem. Na internetu jsem našla pod WWW.paxvobis.cz pod sekcí farnosti zprávu o opravě našeho Betléma v roce 1965 
z  Farní křepické kroniky, kterou sepisovali místní duchovní .  Nyní je nejpříhodnější čas o Betlému si přečíst. 

Podzim 1965 

Betlém, krajina - byl celý oprýskaný a zašlý. Dobrá malířka, slečna Anička Urbánková z čís. 12, celý Betlém osvěžila 
novými - olejovými barvami.  

Současně kostelník - elektrikář - zavedl do tohoto Betlému vnitřní slaboproudé osvětlení elektrické s malým trans-
formátorem. Za Betlém místo dosavadních stromků bylo umístěno modré hvězdné nebe (modré sukno se zlatými 
hvězdičkami). Anděl nad svatostánkem (v době vánoční) byl namalován neuměle. Nejmenovaná řeholní sestra jej pře-
malovala způsobem uměleckým. Betlém neměl pevnou stabilitu, proto stolař zhotovil dvě jednoduché kozy pod něj.  

Z Farní kroniky vybrala  
kronikářka Jaroslava Dobrovolná  
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Milí třídící občané, 

konec roku je tu a s ním i slevy na poplatcích za uvě-
domělé nakládání s odpady. Díky evidenci obsloužených 
nádob a pytlů může mít uvědomělý občan slevu až 350 Kč 
na osobu a občan netřídící odpady 0 Kč na osobu. Před-
běžnou výši slevy najdete ve svém odpadovém účtu na 
webu www.mojeodpadky.cz. 

Ke konci roku bylo do systému adresného třídění od-
padů zapojeno celkem 94 % domácností, přičemž 43 % 
domácností byla do odpadového účtu připsána nějaká 
odměna.  Proč nezískaly slevu všechny zapojené domác-
nosti? 

1. Některé domácnosti stále nemají potvrzenou inven-
turu stanoviště a vyplněný odpadový dotazník.  Pro výpo-
čet slevy jsou tyto dva formuláře nezbytné. Jednak je tře-
ba souhlasit s podmínkami systému a také je třeba mít 
ověřená vstupní data, neboli přesně vědět, kdo používá 
jaké nádoby. Tímto se předejde zbytečným dohadům a 
nepřesným výpočtům. 

2. Některé domácnosti mají příliš velký objem obslou-
žených popelnic. Jednoduše řečeno slevu, kterou domác-
nost získala tříděním odpadů, „požralo“ velké množství 
obsloužených litrů se směsným odpadem. Spousta do-
mácností je zvyklých popelnici se směsným odpadem při-
stavit ke svozu co každý svoz a to je velká škoda, protože 
každý výsyp popelnice se platí! 

Často slýcháme, že popelnice je cítit, a proto se musí 
pravidelně svážet. V drtivé většině jsme v popelnicích 
našli kuchyňský bioodpad (slupky od brambor, od banánu 

atd.), který je původcem zápachu. POZOR – kompostéry 
nebo hnědé popelnice či kontejnery slouží především pro 
kuchyňské bioodpady, které dle zákona nemají 
v popelnicích se směsným odpadem co dělat. Kompostér, 
hnědá popelnice či kontejner není jen na trávu nebo listí, 
je především na kuchyňský bioodpad! Kdo poctivě třídí 
kuchyňský bioodpad, ví, že popelnice nesmrdí a popelnici 
pak sváží třeba i jen jednou za dva měsíce. 

Doporučujeme ke svozu přistavovat pouze plné popel-
nice, které jsou naplněné odpadem, ze kterého už není 
možné nic vytřídit.  

Dále doporučujeme navštívit svůj odpadový účet na 
stránkách www.mojeodpadky.cz a zkontrolovat: 

a) inventuru stanoviště, zda jsou na stanovišti evidova-
né správné nádoby a osoby, kterým bude přiznána úleva 
na poplatku, 

b) odpadový dotazník, zda jsou vyplněny všechny body 
a především způsoby snižování produkce odpadů 
(nezapomeňte dotazník uložit), 

c) hodnocení stanoviště, zda se připisují obsloužené 
nádoby.  

Kdo by se nudil, může na Youtube shlédnout 13. díl 
pořadu MOJEODPADKY. Je tam pěkně popsaný způsob 
výpočtu slevy. Pokud by nebylo cokoli jasné, nebojte se 
zeptat např. prostřednictvím webu MOJEODPADKY sekce 
„Kontaktujte nás“. Děkujeme, že třídíte odpad! 

S pozdravem Ing. Radek Staňka 

MOJEODPADKY.cz 

Třídíte odpad? 

39. schůze rady obce konaná dne 7.9.2016 

Na doporučení výběrové komise rada schválila vítěze 
výběrového řízení na veřejnou zakázku Křepice - udržova-
cí práce na MOK (silnice v Podhájčí) firmu Strabag a.s. za 
cenu 937 421 Kč, rada schválila cenovou nabídku                     
na poskytnutí právních služeb - zpracování smluvní doku-
mentace k odkupu pozemků pro výstavbu RD od JUDr. 
Ivany Lorenzové.  

40. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva 
konaná dne 19.9.2016 

Rada schválila žádost p. Eliášové na zapůjčení kulturní-
ho sálu na den 31.12.2016, rada schválila žádost Sboru 
dobrovolných hasičů na zapůjčení kulturního sálu na den 
14.1.2017 na uspořádání Hasičského plesu, rada schválila 
žádost Sboru dobrovolných hasičů na zapůjčení Spolkové-
ho domu na den 21.1.2017 na výroční schůzi, rada schvá-
lila rozpočtové opatření č. 8. 

 

41. schůze rady obce konaná dne 13.10.2016 

Rada schválila uzavření dohody o součinnosti 
v projektu Obec občanům s f. Terra Group Investment, 
a.s., rada schválila přijetí finančního daru od rodičů žáků 
ZŠ ve výši 10 000 Kč pro ZŠ Křepice, rada se seznámila se 
změnou územního plánu. 

42. schůze rady obce konaná dne 3.11.2016 

Rada schválila záměr o propachtování části pozemku 
pro p. Zimmermannovou, rada schválila žádost o proná-
jem hrobového místa pro p. Zavadilovou, rada schválila 
žádost o navýšení rozpočtu ZŠ Křepice z prostředků obce, 
rada schválila žádost o dotaci ve výši 20 000 Kč pro Zá-
kladní organizaci chovatelů poštovních holubů na činnost 
v roce 2017, rada projednala a schválila aktualizaci účet-
ního odpisového plánu, rada se seznámila s informací o 
nutnosti rozšíření kapacity školní jídelny. 

 

 

Činnost rady obce ve IV. čtvrtletí roku 2016 



 

 

Křepický zpravodaj | číslo 4-2016 

12 

43. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva 
konaná dne 9.11.2016 

Rada vzala na vědomí oznámení společnosti O2 Czech 
Republic, a.s. o zrušení telefonního automatu (budky) 
v obci, rada schválila žádost oddílu stolního tenisu na za-
půjčení kulturního sálu na pořádání vánočního turnaje                    
dne 26.12.2016, rada schválila žádost oddílu badmintonu 
na zapůjčení kulturního sálu na pořádání vánočního tur-
naje dne 30.12.2016, rada schválila žádost Českého svazu 
včelařů na dotaci ve výši 10 000 Kč na nákup léčiv, rada 
schválila žádost Českého zahrádkářského svazu na zapůj-
čení Spolkového domu na akci Mladá vína, rada schválila 
žádost p. Procházky na umístění jímky k rodinnému domu 
na pozemku obce.  

44. schůze rady obce konaná dne 24.11.2016 

Rada schválila žádost oddílů volejbalu a nohejbalu na 
zapůjčení kulturního sálu na pořádání vánočního turnaje          
ve dnech 28. a 29.12.2016, rada schválila žádost p. Krátké 
na odstranění stromu, ohrožujícího rodinný dům, rada 
schválila žádost o prodloužení nájemní smlouvy na užívá-
ní obecní půdy pro p. Vintrlíka, rada se seznámila 
s Plánem inventur na rok 2016. 

45. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva 
konaná dne 7.12.2016 

Rada schválila rada žádost paní Fraňkové  na proná-
jem Spolkového domu na den 31.12.2016, rada se sezná-
mila s ceníkem vodného a stočného na rok 2017 - vodné 
43,70 Kč/m³ s DPH, rada schválila žádost Českého zahrád-
kářského svazu na dotaci ve výši 20 000 Kč na činnost 
v roce 2017, rada schválila vyřazení zničených předmětů 
pro ZŠ Křepice, rada schválila žádost oddílů volejbalu, 
stolního tenisu, badmintonu a nohejbalu na proplacení 
výdajů za ceny na vánoční turnaje těchto oddílů, rada 
schválila žádost TJ Sokol Křepice na zapůjčení kulturního 
sálu na den 4.3.2017 na uspořádání Maškarního plesu a 
zároveň schválila žádost na proplacení výdajů za hudbu 
na této akci, rada schválila žádost Sboru dobrovolných 
hasičů Křepice na proplacení výdajů za hudbu na Hasič-
ském plese, rada schválila záměr na propachtování po-
zemků v katastru obce (Kopce, Žabka), rada a zastupitelé 
se seznámili s návrhem rozpočtu obce na rok 2017  

Mgr. Jiří Nečas 
místostarosta 

Zprávičky z knihovny 

Na podzim navštívili knihovnu všichni žáci ZŠ  na besedách k projektu Čtení pomáhá.  

19 dětí svým aktivním přístupem ke čtenářství absolvovalo 2. ročník naší akce Strašidelné čtení. Se strašidly se popaso-
valo i 15 dětí MŠ.  

Pro 34 dospělých zájemců jsme uspořádali floristickou dílnu  s J. Kokešem. Vánoční dílna je vždy ihned obsazená a vel-
mi oblíbená. Zájemcům oznamujeme, že bude i jarní dílna.  

Letošní Vánoční půjčování 19.12. bude nejen o tradicích, ale zejména o nadělování knižních novinek. 

Poslední půjčování  roku 2016 se uskuteční ve čtvrtek 22.12. 

K veškerým akcích je pořízena fotodokumentace a je kdykoli v knihovně  k nahlédnutí.  

UPOZORNĚNÍ 

OD 1.1.2017 SE V KNIHOVNĚ BUDE CELOROČNĚ PŮJČOVAT OD 16 - 19 HODIN.  

Poplatky pro děti 40,- Kč , dospělí 60,-Kč zůstávají  
knihovnice 

Poděkování 

Ráda bych touto cestou poděkovala paní Boženě Dvořákové, která již několik let nezištně organizuje tvořivé tema-
tické dílničky s floristou panem Jaromírem Kokešem. Pod jeho vedením se ženy nejen z Křepic, ale i z okolí, naučí vyro-
bit několik dekorací k danému období.  Letos v listopadu jsme se na vánočních dílničkách sešly v rekordním počtu a 
každá z nás si tvorbu náležitě užila. Nemohu pak opomenout, že nás paní Dvořáková vždy v předstihu zve na další vyrá-
bění v jarních měsících, kdy pracujeme s velikonočními náměty. Několikrát se uskutečnily dílničky i na podzim.  

Všechny moc oceňujeme ochotu naší paní knihovnice, která  tuto akci pro všechny zájemkyně opakovaně organizu-
je a už se těšíme na další setkání. 

za všechny zúčastněné  Zdeňka Strouhalová 
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Ukončení činnosti. 

Z důvodu poklesu počtu členů pod limit stanov strany a nezájem občanů ke vstupu do ODS, ukončilo v tomto roce čin-
nost „Místní sdružení ODS“.  

Touto cestou děkuji všem členům i příznivcům jak porevolučního OF, tak ODS za podporu spojenou s přechodem od 
totalitního režimu k demokracii. 

Závěrem přeji všem občanům příjemné svátky Vánoční a do nového roku zdraví, klid a pohodu. 

S pozdravem za MS ODS 
Václav Urbánek 

 

Poděkování 

Tímto bychom chtěli poděkovat panu Jiřímu Nečasovi z č. p. 43, za krásný vánoční strom, který přenechal obci.  

 

Tříkrálová sbírka 

Tradiční Tříkrálové sbírka se v příštím roce uskuteční v sobotu dopoledne 7.1.2017. 

Různé 

Kulturní kalendář 

26. prosince   Oddíl stolního tenisu pořádá Vánoční turnaj 

28. prosince   Oddíl volejbalu pořádá Vánoční turnaj 

29. prosince    Oddíl nohejbalu pořádá Vánoční turnaj 

29. prosince  Svaz zahrádkářů pořádá ve spolkovém domě besedu o víně 

30. prosince  Oddíl badmintonu pořádá Vánoční turnaj 

  7. ledna  Tříkrálová sbírka 

14. ledna   Sbor dobrovolných hasičů pořádá Hasičský ples 

21. ledna  MŠ a ZŠ Křepice společně pořádají Dětský maškarní ples 

  4. února  Svaz zahrádkářů pořádá Výstavu vín 

25. února   Mateřské centrum Klubíčko pořádá Masopustní průvod 

  4. března   TJ Sokol Křepice pořádá Maškarní ples 
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Naše obec zavádí Mobilní rozhlas! 

 

Služba je pro registrované zdarma!  
Registrujte se na krepice.mobilnirozhlas.cz 

Vážení občané, 

v souvislosti se zlepšováním informovanosti občanů, zavádíme v naší obci novou službu – Mobilní rozhlas. Nově Vás 
budeme informovat o dění v obci pomocí různých komunikačních kanálů. 

Zaregistrujte se, vyplňte Vaše tel. číslo a e-mail. Následně budete ZDARMA dostávat SMS zprávy, hlasové zprávy a e-
maily o dění v obci - upozornění na odstávky energií, čištění ulic, pozvánky na kulturní události a mnoho dalšího. 

 

Jak se zaregistrovat? 

1) Vyplněním online registračního formuláře na adrese krepice.mobilnirozhlas.cz 

 V prvním kroku registrace zadáte do systému své telefonní číslo a potvrdí                    
 te ho heslem, které Vám na toto číslo přijde. 

 Ve druhém kroku poté vyplníte své kontaktní údaje. 

 Nakonec registrační formulář odešlete a máte hotovo! 

2) Vyplněním ústřižku na informačním letáku a jeho odevzdáním na úřadě 

 Leták najdete na následujících místech: 

 Na obecním úřadě 

 V obecních novinách 

 V knihovně, ve škole a ve školce 

Mobilní rozhlas 

https://krepice.mobilnirozhlas.cz/
http://www.mobilnirozhlas.cz
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Babské hody Babské hody 

Setkání seniorů se zastupiteli obce Setkání seniorů se zastupiteli obce 

Setkání seniorů se zastupiteli obce Svatomartinský lampionový průvod 
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Adventní neděle v Křepicích 


